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VERSLAG  JAARVERGADERING VERENIGING VRIENDEN VAN ABBEMUSEUM  

d.d. 15 september 2022 Auditorium Van Abbemuseum Eindhoven 

Aanwezig: 26 leden, 14 afwezig mb. 

 

1.Opening                                                                                                                                                     

Voorzitter Stefan de Bever verwelkomt de aanwezigen. Namens het bestuur zijn tevens aanwezig 

Joost van Dijk, penningmeester en Rita Bosch, secretaris.  

 

2. Vaststellen agenda                                                                                                                                            

De agenda wordt vastgesteld. 

 

3. Vaststellen notulen van de ledenvergadering van 5 oktober 2021                                                   

Geen opmerkingen. Het verslag is daarmee definitief en wordt vastgesteld.                              

 

4. Verslag activiteiten 2021/2022                                                                                                                      
Rita Bosch doet verslag van de activiteiten, die vanaf de laatste ledenvergadering oktober 2021 tot 
heden werden georganiseerd.                                                                                                                       
M.u.v. de salon in januari 2022, die vanwege Covid niet door kon gaan, hebben we ons 
salonprogramma in deze periode alle maanden kunnen realiseren. Tussen de 40 en 50 vrienden met 
introducees bezoeken de maandelijkse salons(iedere tweede zaterdag van de maand). 
Wekelijks wordt op Instagram(vrienden Van Abbemuseum) een kunstwerk uit de museumcollectie 
besproken. 
Op het blogspot(https://vriendenverenigingvanabbemuseum.blogspot.com) van de vrienden worden 
interessante artikelen geplaatst.  
Omdat de reis naar Brussel in december niet door kon gaan, organiseerden we voor deze groep 
vrienden in februari een bezoek aan Het Depot in Rotterdam. 
In april 2022 werd een rondleiding gegeven door de curator van de tentoonstelling A Lasting Truth 
change. 
Juni 2022 bezochten we het Singer Museum Laren. 
Juli 2022 gingen we met 34 vrienden de Documenta in Kassel. 
 

5. Financiële zaken                                                                                                                                                  

5a Toelichting penningmeester op jaarrekening 2021.                                                                               

Joost van Dijk: het jaar 2021 sluiten we af met een positief resultaat van €1500,-. Vanwege de 

coronamaatregelen konden we minder organiseren; derhalve minder uitgaven. Ook de 

accountantskosten zijn teruggelopen.                                                                                                               

Komend jaar willen we een aantal projecten weer oppakken waarmee we extra inkomsten kunnen 

genereren. Een van  projecten is de uitgave van een kunstmap.                                                              

Tijdens controle door de  kascommissie werd de vraag gesteld hoe wij als vereniging omgaan met ons 

vermogen. Wat is voor onze vereniging een gezond weerstandsvermogen? Waarbij meteen de vraag 

opgeroepen werd wat we doen met het eventuele te veel? Een van de zaken, die we in het bestuur 

komende tijd aan de orde zullen stellen.                                                                                                 
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• Daan Schram vraagt naar het aantal jongerenleden? Rita: Dat zijn er heel weinig. Onze acties, 

die wij eerder in samenwerking met het museum organiseerden leverden geen ‘’blijvende’’ 

vrienden op. Jongeren willen zich niet binden. Ook andere vriendenverenigingen zien 

dezelfde ontwikkeling. Anastasia van Gennip(zakelijk directeur VAM): het Van Abbemuseum 

heeft een uitgebreid scholenprogramma, waar veel jongeren aan meedoen.  

• Stefan de Bever: wellicht moeten we de ledenwerving professioneler aanpakken? In overleg 

met het museum en de promotoren vormt de ledenwerving een belangrijk punt van 

aandacht. Ton Almering: onder onze eigen leden zijn vast wel mensen, die dit kunnen 

oppakken. Vraag hen eerst.      

• Wildrik Burema vraagt zich af of het zinvol is te blijven proberen jongeren vriend te maken. 

Moeten we ons niet eerder richten op de bestaande vrienden en juist in die leeftijdsgroep 

werven. Hij wil hierover graag meedenken. 

Stefan: dat is ook precies de groep, waarop wij ons richten, zoals we dit geformuleerd 

hebben in ons beleidsplan. Zie ook het verslag ALV 2021.                                                    

• Jos van Erum vraagt naar de materialiteit van de vereniging. Joost van Dijk: de accountant 

geeft dit niet aan.  

5b. Verslag kascommissie                                                                                                                                        

De kascommissie bestaande uit Ceciel van Bergeijk en Herman van Rooijen, Leo Steinhauzer doet 

verslag. Herman leest het verslag voor. De kascommissie stelt voor de jaarrekening 2021 goed te 

keuren. 

5c. Goedkeuring jaarrekening 2021                                                                                                                           

De jaarrekening 2021 wordt goedgekeurd. 

5d. Benoeming Kascommissie                                                                                                                             

Leo Steinhauzer is aftredend. Geen van de aanwezigen meldt zich.  

Noot: na de vergadering meldt zich nog als lid van de kascommissie Jos van Erum. 

5e. Decharge bestuur                                                                                                                                              

Décharge wordt verleend aan het bestuur voor het gevoerde beleid.  

 

6. Voortgang acties Beleidsplan Vrienden 2020-2024 

Jan Verheugt stelde een notitie op betreffende de voortgang van acties het afgelopen jaar, zie 
bijlage.  

Enkele opmerkingen: 

• Een facebookaccount is nog niet aangemaakt. Is daar echt geen vrijwilliger voor te vinden? 
Klopt, op de herhaalde oproepen van de voorzitter om hulp in Kw Arts wordt niet 
gereageerd. Wildrik Burema biedt ook hiervoor zijn hulp aan. 

• Kunnen social media door het VAM wellicht worden overgenomen? Neeltje van Gool(senior 
marketing en communicatie VAM) maakt deel uit van de overleggroep 
museum/vrienden/promotoren en stelt dat krachten bundelen zeker belangrijk is. 
Voorwaarde is eerst eenieders doelstellingen te bepalen.  

• Alleen acties staan in bovengenoemd stuk! Doelstellingen? Klopt, dit zijn de acties, zie het 
beleidsplan met onze uitgangspunten/doelstellingen. 
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• Uitbreiding activiteiten? Rita; we doen, zeker in vergelijking met andere vriendenclubs, al 
veel voor onze leden. Eventuele uitbreiding vraagt voor de uitvoering de inzet van extra 
vrijwilligers. 

• Kw Arts zou meer als uitgangspunt voor activiteiten kunnen dienen door te fungeren als 
online medium. 

• Tot slot wordt gevraagd wat het museum vindt van onze vriendenvereniging? Anastasia van 
Gennip geeft aan blij te zijn met de vrienden; als ambassadeurs van het museum zijn zij 
belangrijk. 

 

8. Bestuurlijke  zaken                                                                                                                                   
Aftredend en herkiesbaar zijn Stefan de Bever, voorzitter, Joost van Dijk penningmeester en de 
bestuursleden Karin Overdijk en Jan Verheugt. De aanwezigen gaan akkoord met hun herbenoeming. 

 

9. Rondvraag                                                                                                                                                        

Anastasia van Gennip: De Restitutiecommissie maakte vandaag haar tweede bindend advies bekend 

over het schilderij Blick auf Murnau mit Kirche van Wassily Kandinsky. Zij adviseert de gemeente 

Eindhoven en het Van Abbemuseum het schilderij terug te geven aan de betrokken familie. In 

overleg met de familie wordt de overdracht zo snel mogelijk geregeld. Voor de gemeente en het 

museum is het uitgangspunt altijd geweest dat in zaken als deze recht moet worden gedaan. Op de 

vraag of bruikleen mogelijk is geeft zij aan dat het Van Abbe daarover zeker gaat praten met de 

familie. 

 

10. Sluiting                                                                                                                                                              

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen.  

 

Hij geeft Steven ten Thije, hoofd collecties VAM, het woord voor zijn lezing over de collectie 

Edelkoort. 

 

 

 

Eindhoven, 16 september 2022 

 

Rita Bosch 

 


